
Figueres diu que es perdria un percentatge de valencià "a favor d'una competència lingüística" en tres idiomes

La presidenta de l'Acadèmia Valenciana de la Llengua, Ascención  Figueres, ha instat este
dilluns a veure "en positiu" el model educatiu  anunciat per la Generalitat per a l'existència
d'una única línia --que  integraria els dos idiomes oficials i la llengua estrangera, en què no  es
podrà impartir menys d'un terç en castellà i valencià ni més d'un  terç en anglés-- i ha indicat
que amb este sistema es perdria un  percentatge d'ensenyament en valencià "a favor d'una
competència  lingüística en tres llengües per als nostres alumnes". [+]
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http://www.europapress.es/valencia/noticia-figueres-diu-perdria-percentatge-valencia-favor-duna-competencia-linguistica-tres-idiomes-20110530153614.html

